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Vragen van de leden Van Hijum,
Ormel en De Nerée tot Babberich
(allen CDA) aan de minister van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
de staatssecretaris van Buitenlandse
Zaken en de minister van Financiën
over het Europese Globalisatiefonds.
(Ingezonden 22 september 2008)

1
Klopt het bericht dat circa 6000
textielwerkers uit Italië 35 mln. euro
ontvangen van de Europese
Commissie uit het Globalisatiefonds
om een nieuwe baan te vinden?1

2
Bent u van mening dat het uitkeren
van vergoedingen op Europees
niveau bijdraagt aan het versterken
van de economische structuur van de
lidstaten? Zo ja, waarom? Zo neen,
waarom niet?

3
Op grond van welke criteria kunnen
landen en/of sectoren middelen
ontvangen uit het Globalisatiefonds?
Kunnen ook Nederlandse
werknemers aanspraak maken op
deze middelen bij een reorganisatie,
herstructurering of (dreigende)
verplaatsing van bedrijven als gevolg
van concurrentie van buiten de EU?

4
Deelt u de mening dat het ongewenst
is dat Nederlands belastinggeld
indirect wordt besteed aan
ontslagvergoedingen voor Italiaanse
arbeiders, en dat het primair aan

werkgevers, werknemers en nationale
overheden is om in te spelen op de
globalisering en afspraken te maken
over scholing en transities van werk
naar werk bij ontslag?

1 ANP, 18 september 2008.
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